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Referat fra arbeidsgruppen for KOSTRA-barnehager 25.01.2006 

Sak 1. Innledning 

Møtet startet med en presentasjonsrunde. Ingen i arbeidsgruppa hadde innvendinger mot 

referatet fra møte 24.10.2005 og ble vedtatt. Sak 4 på dagsorden "Eventuelt" ble tatt med en 

gang, og under dette punktet ble tidspunkt for endringer på skjema diskutert.   

Sak 2. Tidspunkt for endringer på skjema 

Kunnskapsdepartementet  ble gjort oppmerksom på at alle endringer på skjema 16 må komme 

senest august samme året tellinga starter. Det skyldes at det tar tid å lage skjema og skaper et 

problem i forhold til SSB interne tidsfrister hvis endringene kommer senere.    

Sak 3. Gruppas sammensetning 

Arbeidsgruppa vil bestå av nye personer fremover. Gro Kamfjord erstatter Bjørn Eggen 

Hermansen  i SSB, Odd Vegsund erstatter Frode Terjei Selmann i KRD og det skal utnevnes en 

ny person for Åse Marit Bø i SSB. 

Sak 4. Filuttrekk 

Under dette punktet ble gruppa informert om arbeidet med filuttrekk. Programleverandørene har 

blitt kontaktet og spurt om de kan tilrettelegge for filuttrekk fra de administrative systemene og 

aktørene virker positive til dette. SSB har fått tilbakemelding på hvilke variabler de har 

tilgjengelige, samt hvilke problemer som kan oppstå i forbindelse med filuttrekk.  

 

SSB og Kunnskapsdepartementet må i fellesskap ta stilling til to forhold. Det ene punktet  

omhandler hvorvidt programleverandørene skal sette i gang med filuttrekk når målet er at 

skjema 16 skal over på en annen innrapporteringsform. En slik avklaring haster og det må 

avtales et møte for å diskutere dette nærmere. Det andre punktet gjelder hvorvidt SSB eller KD 

skal finansiere en omlegging til filuttrekk. Det er uaktuelt for SSB å finansiere 

programleverandørene i arbeidet med filuttrekk, mens KD må ta en intern diskusjon på dette.   

Sak 5. Kvalitetsindikatorer 

Gruppa diskuterte kvalitetsindikatorer med bakgrunn i den prosessen arbeidsgruppa for 

rammeverk la frem på seminaret for kvalitetsindikatorer 16.01.2006. Alle fasene ble diskutert 

med unntak av sistepunktet som omhandler hvilke kriterier gruppa skal ta hensyn til i forslaget 

til kvalitetsindikatorer som skal publiseres. Dette punktet ble gruppa enige om å diskutere på 

neste arbeidsgruppemøte.  


